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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2019/20:645 Reglerna om slopad uppskovsränta

I en tidigare publicerad artikel tidningen i Veckans Affärer påstods att 
bostadsministern givit uttryck för att uppskovsräntan för reavinst från 
bostadsförsäljningar skulle slopas från den 1 juli 2020. Kort därefter plockades 
artikeln ned, och följande dag dementerade finansministern påståendet. Detta 
har naturligtvis skapat stor osäkerhet kring vad som egentligen gäller och när 
regeringen avser att slopa uppskovsräntan i fråga. 

Min fråga till statsrådet Per Bolund är därför mycket konkret:

 

När kommer reglerna om slopad uppskovsränta att träda i kraft?

………………………………………

Carl-Oskar Bohlin (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-16
Besvaras senast
2019-12-30


